

**PRESIGHT AI HOLDING PLC**  
(Public Company Limited by Shares)  
Announcement on the Opening of  
Nominations for Membership of  
the Board of Directors  
=====

شركة بريسيait أيه أي هولدنج بي إل سي  
(شركة عامة محدودة بالأوراق المالية)  
الإعلان عن فتح  
باب الترشيح  
لعضوية مجلس الإدارة  
=====

The Board of Directors of **PRESIGHT AI HOLDING PLC** (the "Company") has the honour to inform the shareholders of the opening of the nominations for membership of the Board of Directors from Tuesday, 17 February 2026, until Thursday, 27 February 2026. Any candidate who meets the conditions of nomination for membership of the Board of Directors may submit the Nomination Application Form to the Company by email to [cosecretary@presight.ai](mailto:cosecretary@presight.ai). The Nomination Application Form should be accompanied by all supporting documents referred to in the Nomination Application Form, including specifying the capacity in which the candidate seeks to be elected.

يتشرف مجلس إدارة شركة بريسيait أيه أي هولدنج بي إل سي ، شركة عامة محدودة بالأوراق المالية ("الشركة") بإعلام السادة المساهمين عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة وذلك خلال الفترة الممتدة من يوم الثلاثاء 17 فبراير 2026 إلى يوم الخميس 27 فبراير 2026، ولكل شخص توافرت فيه شروط الترشيح لعضوية مجلس الإدارة أن يرشح نفسه لعضوية المجلس بموجب طلب يتقدم به إلى إدارة الشركة من خلال البريد الإلكتروني [cosecretary@presight.ai](mailto:cosecretary@presight.ai) نموذج طلب الترشح مرافقاً بجميع المستندات الداعمة المشار إليها في نموذج طلب الترشح وصفة العضوية التي يرغب في ترشيح نفسه على أساسها .

**GENERAL TERMS:**

1. The number of vacant seats for election to the Board of Directors is seven (7) members.
2. Nominations for membership of the Board of Directors shall remain open for a period of ten (10) days from the date of this announcement.
3. Candidates who nominate themselves for membership of the Board of Directors shall satisfy the conditions stipulated in the ADGM Companies Regulations 2020 (as amended), as well as the Articles of Association of the Company as amended from time to time.

**شروط عامة:**

1. عدد الأعضاء المطلوب انتخابهم لعضوية مجلس الإدارة سبعة أعضاء (7).
2. سيظل باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة مفتوحاً لمدة (10) عشرة أيام من تاريخ الإعلان.
3. يشترط فيمن يرشح نفسه لعضوية مجلس الإدارة أن تطبق عليه الشروط المنصوص عليها في نظام الشركات لعام 2020 (كما يتم تعديله) لسوق أبوظبي العالمي والنظام الأساسي للشركة وتعديلاته من وقت لآخر.

4. Candidates should attach all relevant documents referred to in the Nomination Application Form.
5. Candidates may not, after the closing of the nomination period, relinquish their candidacy to another person.
6. No application shall be accepted after the closing of the nomination period.
7. The Company will publish the names of candidates to stand for election at the Annual General Meeting, including their profiles, on the Abu Dhabi Securities Exchange ("ADX") website ([www.adx.ae](http://www.adx.ae)) and the Company's website ([www.presight.ai](http://www.presight.ai)) on Friday, 6 March 2026.
8. The ADX will be provided with a list of nominees after the closing of the nomination period.
9. The Nomination Application Form will be available on the Company's website ([www.presight.ai](http://www.presight.ai)).
10. The Nomination Application Form together with all supporting documents should be sent by email to [cosecretary@presight.ai](mailto:cosecretary@presight.ai).

Board of Directors

1. أن يرفق المستندات المشار إليها في نموذج طلب الترشيح.
2. لا يجوز للمرشح بعد غلق فترة باب الترشيح التنازل عن ترشحه لشخص آخر.
3. لن يتم قبول أي طلبات للترشح بعد انتهاء فترة الترشيح.
4. ستقوم الشركة بنشر أسماء المرشحين وبياناتهم الخاصة بالترشيح بتاريخ الجمعة الموافق 6 مارس 2026 على الموقع الإلكتروني لسوق أبوظبي للأوراق المالية ([www.adx.ae](http://www.adx.ae)) وعلى الموقع الإلكتروني للشركة ([www.presight.ai](http://www.presight.ai)).
5. سيتّم موافقة سوق أبوظبي للأوراق المالية بأسماء المرشحين بعد غلق باب الترشيح.
6. سيكون نموذج طلب الترشيح متاحاً على الموقع الإلكتروني للشركة ([www.presight.ai](http://www.presight.ai)).
7. يرجى إرسال طلبات الترشيح مع جميع المستندات المطلوبة إلى البريد الإلكتروني [cosecretary@presight.ai](mailto:cosecretary@presight.ai).

مجلس الإدارة